

Referat fra styrelsesmødet den 13. februar, kl. 16-17:30.

Ved mødet deltog Susie, Elin og Henry

Henry blev valgt som referent.

Styrelsens plan for SPS GF i november 2024 blev gennemgået med fokus på forslag til oplægsholder fra Elin, og der var enighed omkring, at Elin arbejder videre med oplægget fra Mikkel Levering med henblik på bestilling af oplæg om EQ med fokus på psykologers anvendelse. Oplægget holdes fra kl. 10-12, hvor der så efterfølgende er GF fra kl 13.

I forhold til DP's GF i maj var der enighed om at fastholde vores forslag til vedtægtsændringer således:

- Her vi vil foreslå, at der i forhold DP's budget indføres et deltidskontingent for selvstændige psykologer, der arbejder under 20 timer om ugen, såfremt det er nødvendigt at dette indføres i vedtægterne. Foreløbig forslag til deltidskontingent og tekst er udformet, men vi mangler tilbagemelding fra bestyrelsen på forslaget.
- Hertil vil vi konkret foreslå en ændring af vedtægternes paragraf 33 med en nyt styk 4 omhandlende, at psykologer, som er arbejdsgivere skal have ret til økonomisk bistand til advokat i tilfælde af faglig konflikt. Den konkrete tekst har Susie udformet i dialog med Neela.
- Endelig arbejder vi videre med forslag om honorering af sektionstyrelser. Teksten er udarbejdet, og vi afprøver opbakningen fra de øvrige sektioner. Her afventer Susie svar fra en sektion. Susie har videre lovet at overtage kontakten til de resterende sektioner fra Henry.

Styrelsen mødes med Dea den 8. marts om vores forslag til DP's handleplan.

- Her er der enighed om, at gerne ser DP arbejde for en større retssikkerhed i fbm tilsynet af psykologerne. Elin og Henry arbejder videre med den endelige udkast.
- Videre vil styrelsen foreslå, at DP i sin handleplan for 2024-2027 får fokus på klima. Susie har lavet udkast og arbejder videre med argumenter.
- Susie fremlagde et revideret forslag til ændring af indhold omkring prisfastsættelse på DP's hjemmeside. Der var enighed om vigtigheden af, der klientsamtaler blev omtalt som sessioner frem for som timer. Elin påpegede, at ud over dette, så fandt hun, at det nuværende indhold ikke var helt ringe, og der blev enighed om, at en helt ny tekst måske ikke var nødvendig. Susie tilretter og samordner sit forslag med det aktuelle indhold på hjemmesiden.

Til næste styrelsesmøde den 20/2 blev det vedtaget at drøfte DP's udkast til samarbejdskontrakt. Hertil skal styrelsen drøfte et udkast til budgetfordeling mellem kredsene. Endelig skal drøftes et finpudset oplæg til Dea forud for mødet den 8/3.

Referat af virtuelt styrelsesmøde den 20. februar kl. 16-17:30

Til stede: Susie, Henry, Elin (ref.)

- Gensidig tjek-in
- Elin vælges til referent.
- RSU den 1/3 – Elin deltager virtuelt, Susie orientere DP herom. Vi drøfter hvad vil være relevant at vende (info om SurveyX, om GF 1/11 og Mikkel Severin, evt. fagligt oplæg den 2/11, evt. at vi kommer på senere på RSU-møderne?... m.v.)
- DP's udkast til samarbejdskontrakt. Vi synes alle den ser fin ud. Susie kan give en formel tilbagemelding på styrelsens vegne til LFU.

- LFU 18/3, vi drøfter punkter til dagsordenen. Vi får lavet en liste med punkter klar. Deadline er den 29/2 kl. 12. Susie sender de endelige punkter, og orientere om deltagelsen herfra: Elin deltager virtuelt. Henry formoder ikke kunne deltage. Susie møder ind fysisk.
- Det vedtages at styrelsesmødet den 12/3 til den 5/3, så vi har to ugers arbejdsro ml. møderne.
- "Godkendelse af dagsordenen" bliver fremadrettet et fast punkt på vores dagsorden i styrelsen.
- Vores forslag til DPs GF i maj:

A. Forslag til DPs handleplan: Fokus på en større retssikkerhed, i fbm tilsynet af psykologerne. Elin har sendt et tilpasset udkast. Henry har sendt en respons herpå. Vi når kort at drøfte begge dele. Og det aftales at Elin forsøger at indflette Henrys tilføjelser i nuværende tekst. Samt at der tilføjes endnu et punkt til listen over forslag. Og at Susie finder tid til at sende hendes indput. Elin samler op, og sender et redigeret forslag til næste styrelsesmøde, hvor vi håber på at kunne godkende det enedligt. Vi aftaler at Susie fremlægger dette forslag til LFU og på GF, for at tydeliggøre det er en samlet styrelse der ligger bag.

Vores henvendelse til DP vedrørende kontakter til Sundhedsvæsenets Disciplinærnævn, landede ikke i god jord. Dea forklarede at det kunne forstyrre deres arbejde, centralt fra. Dog blev hun venligere stemt, da hun forstod vores motiv. Styrelsen har i en samlet mail foreslået en gensidigt mere åben dialog i LFU om tilsynet, fremadrettet.

B. Forslag til DPs handleplan: At arbejdsgivere ligestilles med ansatte, som ansatte i DP, ifm konflikter og retslige tvister. Elin har sendt rettelser, til udkastet fra Susie og Neela, som vi kan vende til næste møde. Med formodet endelig godkendelse dér.

C. Forslag til DPs handleplan: At DP får fokus på klima i deres handleplan for 2024-2027 – Susies opdaterede udkast, er mere kortfattet og med fakta. Elin har sendt kommentarer, men der har ikke været tid for de andre at se på det. Vi følger op på dette til næste møde, med forventet endelig godkendelse dér.

D. Forslag til DPs budget: Honorar til sektionsstyrelsen – kun ledersektionen er vendt tilbage, og de ville hellere have mere sekretariateshjælp. De resterende seks sektioner er ikke vendt tilbage. Vi vælger derfor at lade forslaget falde. Vi er jo også i dialog med DP om evt. billig lån/leje af teknik til vores arrangementer. Det er også en håndsækning der ville hjælpe.

- Tekst til hjemmesiden vedrørende " 1 time svarer til 2". Susie har finpudset teksten, efter debatten sidst. Og vi kan nu alle godkende denne.
- Hjemmesiden er nu opdateret, med info om vores GF den 1/11. Og der er allerede ca. 19 tilmeldinger til supervisionsmødet 18.4. spedt over hele landet. Det ville være relevant med endnu et nyhedsbrev udsendt i starten af april, med tilmeldingslink til supervisionsmødet.